

《单词百科:missionaries是什么意思?missionaries怎么发音?missionaries的解释和用法》

英语单词missionaries是什么意思?missionaries怎么读?missionaries怎么发音?简答网为您整理了missionaries的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



missionaries怎么读

missionaries的读音:[' mi ʃ ə n ə riz]

missionaries的意思

1、n.传教士(missionary的名词复数);

missionaries的相关词组

1、missionary position 传教士式体位，男上女下式体位;

missionaries的近义词

- 1、clergy n.牧师，神职人员；
- 2、clergyman n.牧师；教士；

missionaries的双语例句

- 1、Missionaries went far afield to propagate their faith.

传教士到远方去传播其信仰.

- 2、Protestant missionaries who followed much later ably carried on this tradition.

很久之后才出现的新教徒出色地维持这项传统.

- 3、These missionaries even wilfully extended the extraterritoriality to Chinese converts and interfered in Chinese judicial authority.

这些传教士还肆意将"治外法权"延伸至中国信徒,干涉司法.

- 4、This companionship of traders and missionaries had continued to the present time.

这种贸易者与传道士的同伴关系一直持续到现在.

- 5、They pay visit to missionaries'house and sing lovely carols throughroadway.

他们拜访传教士,一路上唱着可爱的节日颂歌.

- 6、Some missionaries came from England in the Qing Dynasty.

清朝时,从英国来了一些传教士.

- 7、The missionaries rebuked the natives for worshipping images.

传教士指责当地人崇拜偶像.

- 8、In later years it would become fashionable to say of the missionaries.

若干年以后,人们在谈起传教士时常常是人云亦云.

- 9、Thus, Chinese early English education was in a close relationship with missionaries.

这样, 中国早期的英语教育便与传教士们有了千丝万缕的联系.

10、The savages were at first suspicious of the missionaries.

那些野人最初对传教士们感到怀疑的.

11、The missionaries converted many Indians to the Christian religion.

那些传教士于许多印地安人皈依基督教.

12、We want to transfer this referral to the Tainan missionaries.

我们要把这张回条转移给台南的传教士.

13、The missionaries of the Taichung mission all have very good qualities.

台中传道部的传教士都有很好的素质.

14、Between the Macphacts and the Davidsons, who were missionaries, there had arisen the intimacy of shipboard.

在麦克法茨一家和海外传教士戴维森一家之间, 产生了一种同舟共济的情谊.

15、From Persia itself came a party of Christian missionaries (in 635).

从波斯本国还来了一群基督教传教士 (635年).

以上是简答网为您整理的missionaries怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于missionaries的用法、missionaries的释义、missionaries的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/missionaries>